

Mountain View လံာ်တၢ်ကစီၣ်

တၢ်ကစီၣ်လၢကွီၣ်ခိၣ်

ယအိၣ်ဒီးစံးဘျးဘၢ်ပုၤတဖၣ်လၢအဟဲဘၢ်ဆူပကွဲၤ School Community Council(ကွဲၤပုၤတၢ်ကီၣ်ကးကရၢ)တၢ်အိၣ်ဖျိၣ်ဖဲအပူၤကွဲၤမုၢ်ဖီဖး နှံၣ် လီၤ- မိၢ်ပၢ်တဖၣ်အတၢ်ထံၣ်တၢ်ဆိကစီၣ်လၢကွီၣ်ခိၣ်တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤတၢ်ဒီးသးပကွဲၤအကီၣ်ဖီကဂုၤဝဲဒီးတၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤလီၤသးဒ်သးကမၤတၢ်ပုၤလီၤတၢ်န့ၣ် အလီၢ်န့ၣ်လီၤ-ပသ့ၣ်မဲသးမုၢ်တၢ်ဟ့ၣ်လီၤသးဒီးတၢ်ဘျုးလီၤသးန့ၣ်လီၤ- ပမိၢ်ပၢ်ကရၢဖိတဖၣ်မုၢ်ဝဲ Nichole Swink, Yesica Torres, Amy Jordan, Osman Osman, ဒီး Miriam Landeros နှံၣ်လီၤ- န့ဆးကျၢၤဘၢ်မိၢ်ပၢ်တဖၣ်အံၤတၢ်လၢလံာ်သ့ဖဲအိၣ်ဒီးတၢ်ဘၢ်ယိၣ်ဘၢ်တဖၣ်မုၢ်တဖၣ် တၢ်သံကွီၣ်ဘၢ်သး Mountain View အဂ့ၢ် ဒီးအဝဲသ့ၣ်ကဒုးန့ၣ်ထီၣ်အီၤဆူ School Community Council(ကွဲၤပုၤတၢ်ကီၣ်ကးကရၢ)န့ၣ်လီၤ-

Halloween Scare Fair

ပသ့ၣ်ပီၤသးဝးဒိၣ်မးလၢပကဘိးဘၢ်ရၢလီၤဘၢ် Halloween Scare Fair လၢတၢ်ကမၤအိၣ်ဖဲ မုၢ်ယဲၢ်န့ၣ်, လါအီးကထိဘၢ် 25 သီ စးထီၣ်လၢဟါဒီ 3:00 တုၤ 6:00 ဖဲပုၤတတၢ်မၤလိၣ်ထီၣ်အပူၤန့ၣ်လီၤ. ဖဲန့ၣ်ကအိၣ်ဒီးတၢ်သမံသမိးကွၢ်တၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့, ပုၤတတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့တၢ်မၤစၢၤတဖၣ်, တၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤလၢကွီၣ်ဖိတဖၣ်အဂီၢ်, တၢ်ကွၢ်ကီၣ်တၢ်ဂီၤအလီၢ်, ဒီး တၢ်သ့ၣ်ဖဲသးညိတၢ်လိာ်ကွဲ မုၢ်တမ့ၢ် -တၢ်လိာ်ကွဲမၤလီၤပျံတၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်လီၤသ့ၣ်ပီၤသးဝးဒိၣ်ကတၢ်တခါလၢတၢ်မၤမူးတဘျီအံၤမုၢ်ဝဲလၢန့ၣ်ဒီးနဟံၣ်ဖိယိဖိကဟဲ ဒီးမၤန့ၣ်တၢ်ဆဲးကသံၣ်ဒီးသတၢ်တၢ်ကလီၤအဂီၢ်!

တၢ်သ့ၣ်တဖၣ်န့ၣ်တၢ်ကမၤန့ၣ်အီၤတုၤလၢတၢ်ပီးတၢ်လီၤလၢကွီၣ်ဖဲ မုၢ်ထူၣ် 12:00 ဒီးဟါဒီ 6:00 အဘၢ်စၢၤန့ၣ်လီၤ. ပုၤလၢအဒီးန့ၣ်ကသံၣ်ဒီးသတၢ်တဖၣ်အစ့ၤကတၢ်ကဘၢ်မုၢ်ပုၤလၢအသးန့ၣ်အိၣ် န့ၣ်န့ၣ်လီၤ. ပဟ့ၣ်ဂံၢ်ဟ့ၣ်ဘၢ်လၢပုၤကန့ၣ်လီၤပုၤသ့ၣ်ကိးကဒဲးန့ၣ်လီၤ. တၢ်အိၣ်ဒီးတၢ်ဆူးတၢ်ဆါ မၤလၢဟံၣ်ဖိယိဖိအကီၣ်စ့, တၢ်ဆၢကတီၢ်, ဒီးတၢ်သးသဟီၣ်လၢဟံၣ်ဖိယိဖိအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ဟးဆူးတၢ်ဆူးတၢ်ဆါလၢနဟံၣ်ပုၤခိဖျိတၢ်ဆဲးကသံၣ်ဒီးသတၢ်တက့ၢ်.ပအဲၣ်ဒီးစံးဘျးဘၢ် Walgreens, Salt Lake တၢ်ကူၣ်ဘၢ်ကူၣ်သ့တၢ်ကရၢကရိ, ဒီးတၢ်ကရၢကရိလၢ Utah Community Health လၢအမၤကဲထီၣ်လိၣ်ထီၣ်မူးဒီးတၢ်မၤန့ၣ်တၢ်ဆဲးကသံၣ်ဒီးသတၢ်တက့ၢ်အယိလီၤ.

Halloween Fun(ဟ့ၣ်လိၣ်ဝဲအမ့ၢ်) ဖဲလါအီးကထိဘၢ် ၃၁ သီ

ယတီၣ်ထီၣ်တၢ်သံကွၢ်တဖၣ်တနီၤလၢဘၢ်သးဒီးဟ့ၣ်လိၣ်ဝဲအမ့ၢ်န့ၣ်လီၤ- ဖဲလါအီးကထိဘၢ် ၃၁ ပကထီၣ်ပုၤအနံၤ နှံၣ် လီၤ- ကွီၣ်ဖိတဖၣ်ဟဲစီၣ်အတၢ်ကတၢ်သးဆူကွဲၤ ဒီးပကရဲၣ်လီၤတၢ်ဟးတၢ်ရဲၣ်လီၤလၢကွီၣ်ဖိတဖၣ်အဂီၢ်ဒီးသး ကဟံၣ်ဖိထီၣ် အတၢ်ကတၢ်သးတဖၣ်ဒီးထံၣ်ဘၢ်ပုၤဂၤတၢ်သးတဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ- တၢ်ဟးတၢ်ရဲၣ်လီၤကစးထီၣ်သးဖဲ ၁၃၀ န့ၣ်ရံၣ် နှံၣ်လီၤ- **ဝံသးစူၤပျဲတၢ်ဟးတၢ်ရဲၣ်လီၤလဲၤအသးဘျုးဘျုးဆီဆီလၢတဘၣ်ထူးန့ၣ်ကွီၣ်ဖိတဖၣ်လၢကဒီးန့ၣ်အီၤတၢ်ဂီၤတဖၣ်အဂီၢ်တဂ့ၢ်-** ကွီၣ်ဖိတဖၣ်ကဒီးဒီးတၢ်ဂီၤတဖၣ်သ့ဖဲတၢ်ဟးတၢ်ရဲၣ်လီၤဝဲလီၤခဲဒီးဖဲကွီၣ်ပုၤကတီၢ်န့ၣ်လီၤ- ဝံသးစူၤဟံၣ်သ့ၣ် ဟံသးလၢပအိၣ် ဒီးပုၤကွီၣ်ဖိသးစၢ်တဖၣ်တနီၤလၢအပျဲတၢ်ညိသ့န့ၣ်လီၤ- ဝံသးစူၤမၤလီၤတၢ်လၢန့ၣ်အတၢ်ကတၢ်သးတဖၣ်လီၤပျဲ မုၢ်တမ့ၢ် လီၤဖူးကလၢတလၢတဂ့ၢ်ဒီးအဝဲသ့ၣ်တဘၢ်ဟဲစီၣ်တၢ်စုကဝဲအဒီ မုၢ်တမ့ၢ် အမုၢ်နီၢ်တဖၣ်တမံၤလၢလဲၤဖဲအဝဲသ့ၣ်ကယၢ သးဒီးတၢ်ကတၢ်သးအခါဒၣ်လဲၣ်တဂ့ၢ်- တၢ်ကျိၤဖဲတဖၣ်ဒီးတၢ်ကျိၤခိၣ်တဖၣ်တၢ်ဟ့ၣ်အီၤအခွဲးထဲတၢ်ဟးတၢ်ရဲၣ်လီၤက တီၢ်ခါဒီးကဘၢ်ဘၢ်လီၤကွီၣ်အီၤဖဲတၢ်ဟးတၢ်ရဲၣ်လီၤဝဲန့ၣ်လီၤ- တၢ်တူၢ်လိာ်မိၢ်ပၢ်တဖၣ်ဆူတၢ်ဟးတၢ်ရဲၣ်လီၤပုၤဒီးတၢ်မုၢ် လၢလၢကမၤပီၤထွဲကွီၣ်ဘၢ်သးတဖၣ်လၢတၢ်ပူၤဖျးအဂီၢ်လၢတၢ်ဟံကဲတၢ်ဟံးမုၢ်ဒီးတၢ်ဟံၣ်သ့ၣ်ဖဲအိၣ်လၢကွီၣ်ဟီၣ် ကဝီၤအခါန့ၣ်လီၤ-



တၢ်လၢကမၤအသးဆူစံၣ်ညါတဖၣ်

မုၢ်ဖီဖးလါအီးကထိဘၢ် ၂၅ သီ
တၢ်ဆဲးကသံၣ်ဒီးသတၢ်တၢ်ကွၢ်တၢ်ဆါတလၢကံစ့
၁၅:၀၀-၆း၀၀ န့ၣ်ရံၣ် CLC
မုၢ်ဖီဖးလါအီးကထိဘၢ် ၂၅ သီ
Halloween Scare Fair(ဟ့ၣ်လိၣ်ဝဲတၢ်လီၤပျဲအမူး) ၃း၀၀-၆း၀၀ န့ၣ်ရံၣ် CLC
မုၢ်ပျဲလါအီးကထိဘၢ်၃၀
ကတီၢ်ဆီကွီၣ်တၢ်ဟးမၤလိၣ်ကွီၣ်တၢ်လၢတၢ်ရၢဆူစံၣ်ပျီ
မုၢ်လၢန့ၣ်လီၤအီးကထိဘၢ်၃၁သီ
ယဲၢ်တီၤတၢ်ဟးမၤလိၣ်ကွီၣ်တၢ်လၢတၢ်ရၢ Utah ဖျဲစိမိၤ(ဂီၤခီ)
မုၢ်လၢန့ၣ်လီၤအီးကထိဘၢ် ၃၁ သီ
Halloween တၢ်ဟးတၢ်ရဲၣ်လီၤ ၁၃၀ န့ၣ်ရံၣ်

မိၢ်ပၢ်ဒီးကိၣ်ဖးစံၣ်တဖၣ်

ကိးမုၢ်ယဲၢ်န့ၣ်လီၤန့ၣ်မိၢ်ပၢ်တဖၣ်အိၣ်ဒီးတၢ်ခွဲးတၢ်ယာ်လၢကမၤလိၣ်န့ၣ်တၢ်သးတၢ်ကွၢ်ဘၢ် ကွီၣ်သ့အကီၣ်ကွဲ, ထံၣ်လိာ်သးဒီးကွီၣ်ဒီးပုၤမၤတၢ်ဖိတဖၣ်, ဒီးကတီၢ်သကိးတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကွီၣ် လၢအဂ့ၢ်ဒိၣ်တဖၣ်လၢအဝဲသ့ၣ်အဖိတဖၣ်မၤလိၣ်တၢ်လဲၤခိဖျိတဖၣ်အပူၤန့ၣ်လီၤ. ပက့ၢ်မုၢ်ဘၢ်န့ၣ်လီၤန့ၣ်ကဟဲဖဲမုၢ်ယဲၢ်န့ၣ်လီၤ လၢန့ၣ်ကန့ၣ်လီၤပုၤသ့ၣ်လၢတၢ်တၢ်ဒိၣ်ဝဲတဲ သကိးတၢ်တဖၣ်အံၤအပူၤန့ၣ်လီၤ.ပကထီၣ်လိာ်သးဖဲ 8:15 ဖဲပုၤတတၢ်မၤလိၣ်ထီၣ်အဒီးန့ၣ်ဂံၢ် 182 အပူၤလီၤ. န့မုၢ်လိၣ်ဘၢ်တၢ်မၤစၢၤလၢတၢ်ယုထံၣ်တၢ်လီၤတၢ်ကျဲးအံၤန့ၣ်, ပဲဝဲဒီးပုၤမၤတၢ်ဖိတဖၣ် ကသးဂုၤလၢကဒုးန့ၣ်ဘၢ်န့ၣ်ဒီးတၢ်လီၤလၢအဘၢ်န့ၣ်လီၤ. ပကထီၣ်လိာ်သးဖဲတၢ်လီၤဝဲန့ၣ်သ့

ကွီၣ်ပုၤတတၢ်ကီၣ်ကးကရၢ

ကွီၣ်ပုၤတတၢ်ကီၣ်ကးကရၢ (SCC) ကထံၣ်လိာ်သးတလၢတဘျီလၢ CLC အပူၤန့ၣ်လီၤ. SCC တၢ်အိၣ်ဖျိၣ်တဖၣ်တၢ်ဆိးထီၣ်အီၤလၢကမုၢ်အဂီၢ်လီၤ.

ပိာ်ထွဲထီၣ် မုၢ်တမ့ၢ် မၤတၢ်မၤသကိးဒီး **Mountain View** လၢပုၤတတၢ်ကီၣ်ကးကရၢအိၣ်ခိၣ်

Facebook: @MountainViewSLC.
Twitter: @mtviewlibrary.

ပမုၢ်လၢလၢပထံၣ်ဘၢ်လၢန့ၣ်ပီၤထွဲပံၤ, ဒီးပမုၢ်လၢလၢန့ၣ်ကကွဲ မုၢ်န့ၣ်တၢ်သကိးတဖၣ် ဒီးဟံၣ်ဖိယိဖိတဖၣ်လၢကလူၤလိာ်ထွဲပံၤစ့ၢ်ကိးန့ၣ်လီၤ.

ပုၤတတၢ်မၤလိၣ်ထီၣ်တၢ်မၤလိၣ်တဖၣ်

ပုၤတတၢ်မၤလိၣ်ထီၣ်ဟ့ၣ်လီၤ တၢ်မၤလိၣ်အါမးလၢကွီၣ်ဖိဒီးပုၤဒိၣ် တုာ်တဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ဝံသးစူၤပတုာ်ဖဲပုၤတတၢ်မၤလိၣ်ထီၣ်ဝဲဒီး လၢကမၤန့ၣ် အလံာ်န့ၣ်လိာ်လါန့ၣ်တက့ၢ်. တၢ်ကွဲမုၢ်ဘၢ်ပုၤကိးကဒဲးလၢအိၣ်လၢပုၤတတၢ်အပူၤ လၢကဆဲးလီၤမံၤလၢ တၢ်မၤလိၣ်တဖၣ်အဂီၢ်လီၤ.

တၢ်တၢ်သံကွၢ်တဖၣ်တနီၤလၢဘၢ်သးဒီးဟ့ၣ်လိၣ်ဝဲအမ့ၢ်န့ၣ်လီၤ- ဖဲလါအီးကထိဘၢ် ၃၁ ပကထီၣ်ပုၤအနံၤ နှံၣ် လီၤ- ကွီၣ်ဖိတဖၣ်ဟဲစီၣ်အတၢ်ကတၢ်သးဆူကွဲၤ ဒီးပကရဲၣ်လီၤတၢ်ဟးတၢ်ရဲၣ်လီၤလၢကွီၣ်ဖိတဖၣ်အဂီၢ်ဒီးသး ကဟံၣ်ဖိထီၣ် အတၢ်ကတၢ်သးတဖၣ်ဒီးထံၣ်ဘၢ်ပုၤဂၤတၢ်သးတဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ- တၢ်ဟးတၢ်ရဲၣ်လီၤကစးထီၣ်သးဖဲ ၁၃၀ န့ၣ်ရံၣ် နှံၣ်လီၤ- **ဝံသးစူၤပျဲတၢ်ဟးတၢ်ရဲၣ်လီၤလဲၤအသးဘျုးဘျုးဆီဆီလၢတဘၣ်ထူးန့ၣ်ကွီၣ်ဖိတဖၣ်လၢကဒီးန့ၣ်အီၤတၢ်ဂီၤတဖၣ်အဂီၢ်တဂ့ၢ်-** ကွီၣ်ဖိတဖၣ်ကဒီးဒီးတၢ်ဂီၤတဖၣ်သ့ဖဲတၢ်ဟးတၢ်ရဲၣ်လီၤဝဲလီၤခဲဒီးဖဲကွီၣ်ပုၤကတီၢ်န့ၣ်လီၤ- ဝံသးစူၤဟံၣ်သ့ၣ် ဟံသးလၢပအိၣ် ဒီးပုၤကွီၣ်ဖိသးစၢ်တဖၣ်တနီၤလၢအပျဲတၢ်ညိသ့န့ၣ်လီၤ- ဝံသးစူၤမၤလီၤတၢ်လၢန့ၣ်အတၢ်ကတၢ်သးတဖၣ်လီၤပျဲ မုၢ်တမ့ၢ် လီၤဖူးကလၢတလၢတဂ့ၢ်ဒီးအဝဲသ့ၣ်တဘၢ်ဟဲစီၣ်တၢ်စုကဝဲအဒီ မုၢ်တမ့ၢ် အမုၢ်နီၢ်တဖၣ်တမံၤလၢလဲၤဖဲအဝဲသ့ၣ်ကယၢ သးဒီးတၢ်ကတၢ်သးအခါဒၣ်လဲၣ်တဂ့ၢ်- တၢ်ကျိၤဖဲတဖၣ်ဒီးတၢ်ကျိၤခိၣ်တဖၣ်တၢ်ဟ့ၣ်အီၤအခွဲးထဲတၢ်ဟးတၢ်ရဲၣ်လီၤက တီၢ်ခါဒီးကဘၢ်ဘၢ်လီၤကွီၣ်အီၤဖဲတၢ်ဟးတၢ်ရဲၣ်လီၤဝဲန့ၣ်လီၤ- တၢ်တူၢ်လိာ်မိၢ်ပၢ်တဖၣ်ဆူတၢ်ဟးတၢ်ရဲၣ်လီၤပုၤဒီးတၢ်မုၢ် လၢလၢကမၤပီၤထွဲကွီၣ်ဘၢ်သးတဖၣ်လၢတၢ်ပူၤဖျးအဂီၢ်လၢတၢ်ဟံကဲတၢ်ဟံးမုၢ်ဒီးတၢ်ဟံၣ်သ့ၣ်ဖဲအိၣ်လၢကွီၣ်ဟီၣ် ကဝီၤအခါန့ၣ်လီၤ- (Compliance and Investigations), 440 East 100 South, Salt Lake City, Utah 84111, (801) 578-8388. န့ဆးကျၢၤဘၢ်မိၢ်ပၢ်တဖၣ်အံၤတၢ်လၢလံာ်သ့ဖဲအိၣ်ဒီးတၢ်ဘၢ်ယိၣ်ဘၢ်တဖၣ်မုၢ်တဖၣ် တၢ်သံကွီၣ်ဘၢ်သး Mountain View အဂ့ၢ် ဒီးအဝဲသ့ၣ်ကဒုးန့ၣ်ထီၣ်အီၤဆူ School Community Council(ကွဲၤပုၤတၢ်ကီၣ်ကးကရၢ)န့ၣ်လီၤ-

တစ်သက်တမ်းလုံးပညာရေးဦးစီးဌာနသည် အထူးသတိပြုပေးရန်အတွက် နှစ်စဉ် ဝန်ထမ်းအားလုံးအား နှစ်စဉ် အားပေးပေးသည့် ပုံစံတို့ကို အားပေးပေးသည်။ နှစ်စဉ် ဝန်ထမ်းအားလုံးအား နှစ်စဉ် အားပေးပေးသည်။ နှစ်စဉ် ဝန်ထမ်းအားလုံးအား နှစ်စဉ် အားပေးပေးသည်။ နှစ်စဉ် ဝန်ထမ်းအားလုံးအား နှစ်စဉ် အားပေးပေးသည်။ နှစ်စဉ် ဝန်ထမ်းအားလုံးအား နှစ်စဉ် အားပေးပေးသည်။